

---

## REFERAT FRA STYREMØTE

---



Dato: **8.des. 2025** Kl.: **17:30-20:30** Sted: **Hos Silje C. Elin er med digitalt.**

Tilstede: Hege Meiler Kvernvolden, Silje Christiansen, Elin Dalum Randen, Silje Frantzen

Referent: Elin og Hege

Ikke til stede: Annie og Anastasiia

---

Sak nr.	Tittel	Ansvarlig
---------	--------	-----------

---

**Godkjenning av forrige referat**

Godkjent.

Alle

**Info fra leder**

RL-gruppa har juleavslutning denne torsdag 11.desember. Det blir miljøtrening inne neste uke, og juleavslutning av denne for året.

Det må bestilles nye bronsemerker på nyåret.

Varmepumpa har fått service, og skal nå fungere som den skal.

**0/25**

**Økonomisk oversikt mm.**

Sparekonto er opprettet. 250 000kr av klubbens midler er satt inn på denne. Det er 24 gebyrfrie uttak i året, og 3% rente (pr. dags dato) på pengene som står der.

Resten av klubbens midler står på brukskonto, og varierer litt ettersom innkjøp, betaling av husleie, innbetalinger fra Vipps, LetsReg også videre.

Husleie for desember ble betalt i slutten av november.

Vi økte eiendelsforsikringen til å dekke utstyr og inventar opp til 150 000kr, i november. Denne forsikringen koster da 1129kr/årlig.

Vi kjøpte Credits i LetsReg for 1000kr forrige mnd. Vi trenger Credits for å la medlemmer benytte seg av månedskort. Se sak 28/25 for mer info om Credits og hva dette er.

Lagt inn betaling til instruktør for temakurs – gå pent i bånd, og passering.

Vi har mottatt støtte fra Studieforbundet i forbindelse med RL-kurset med Nina Tandberg den 15.nov.

Betalt Nina Tandberg for kurset i november.

Klubben har i utgangspunktet sagt stopp for flere innkjøp, men valgte å kjøpe inn to matskåler m/lokk til rallylydighet. Prisen for dette var 278kr.

Vi har også fått kjøpe et brukt LP-hinder (godkjent til konkurranser i LP og bruks), for 1000kr. Se også sak 32/25.

Siste åpne hinder mangler fra den som skulle lage. Silje C. eller Hege purrer opp.

Alle bilag er sendt regnskapsfører.

**Elin og Silje C.**

Sak nr.	Tittel	Ansvarlig
3/25	<b>Aktiviteter</b> Nosework-tilbud i klubben, noe nytt? Vi jobber med å utarbeide utkast til kontrakt med instruktør.	Silje C. og Elin
24/25	<b>Klubbklær</b> InVinyl – noe nytt? De har ikke svart. Silje C. purrer opp.	Silje C.
31/25	<b>Videre leie av bod</b> Vi beholder boden inntil vi vet om vi skal beholde hallen eller ikke, etter ordinært årsmøte i 2026. Elin sjekker kontrakt med utleier. Vi betaler leie t.o.m. april 2026, denne legges inn til forfall i januar.	Elin
32/25	<b>Innkjøp av utstyr</b> Klubben har i utgangspunktet sagt stopp for flere innkjøp, men valgte å kjøpe inn to matskåler m/lokk til rallylydighet. Prisen for dette var 278kr. Vi har også fått kjøpe et brukt LP-hinder (godkjent til konkurranser i LP og bruks), for 1000kr. Siste åpne hinder mangler. <i>Silje C. eller Hege purrer opp.</i>	Silje C. og Hege
34/25	<b>Valg 2026 – kommunikasjon med VK</b> VK ber om hjelp, de trenger forslag til kandidater. <i>Hege spør VK hvor de ønsker at kandidater til valg skal sendes, slik at vi kan sende ut info i nyhetsbrevet.</i>	Hege
35/25	<b>Budsjett 2026</b> Vi skal ha budsjettmøte på nyåret, etter at regnskapet for 2025 er i orden. Ønsker for innkjøp etc. må sendes styret senest i januar.	Alle
40/25	<b>Kjøp/salg gruppe TOH</b> I gang, kun opprettet. Silje C. og Silje F. jobber videre med grupperegler osv.	Silje C. og Silje F.
41/25	<b>Årsmøte 2026</b> Dato: i løpet av uke 11 eller 12. Silje C. sjekker hvor vi kan få lånt lokaler. Beverting: kaffe og langpannekake.	Silje C.
42/25	<b>Varetelling 2025</b> Avtales at vi gjør i starten av januar. Både hall Raufoss og lager på Reinsvoll.	Alle
43/25	<b>Instrukser for ulike funksjoner i TOH</b> Tas opp i styregruppa da Elin ikke har hatt tid til å ferdigstille etter tilbakemeldinger.	Elin
	<b>Eventuelt:</b> Vi fortsetter med «månedens hund» også i 2026.	Silje F.
	Nyhetsbrev må ut i løpet av denne uken.	Elin
	<b>GOD JUL!</b>	
	<b>Neste styremøte: 5.januar 2026 kl. 17:30</b> Sted informeres senere.	

Org.nr.: 983258506

Vipps nr.: 71774